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Protokół nr XVII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 lutego 2020 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Jan Kubis 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła- Szymańska  

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Ryszard Drozdowski, Maciej Jagodziński 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Prezes Szpitala Powiatowego w Rawiczu- Tomasz Paczkowski 

 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu- Kazimierz Maciaszek  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 911  dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Pana Burmistrza o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028, 

2) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Rawicz a Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi  

w wieku do lat 3.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad wnioskowanych uchwał. Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do 

porządku obrad dwóch projektów uchwał głosowało 11 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Więcej wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XVII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/20 z sesji, która odbyła się w dniu 24 stycznia 2020 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo.  

7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,  

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo,  

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Bojanowie w kwartale ulic: 17 Stycznia,  

ks. Pilawskiego, Piaskowa, Gołaszyńska,   

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Bojanowie ograniczonego ulicami: Kolejową, 

Dworcową, Kopernika, drogą gminną nr 816009P i linią kolejową E-59, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Rawicz a Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi  

w wieku do lat 3.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie. 
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Dot. pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/20 z sesji, która odbyła się w dniu 24 stycznia 

2020 roku.  

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 24 stycznia 2020 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 11 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Następnie Burmistrz Bojanowa przedstawił informację o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Informacja o stanie opieki zdrowotnej w Gminie Bojanowo. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, głos zabrał Pan Tomasz Paczkowski, który na wstępie 

poinformował, że podstawie umów z Narodowym Funduszem Zdrowia Szpital Powiatowy  

w Rawiczu udziela świadczenia w następujących rodzajach: 

- leczenie szpitalne, 

- świadczenia pielęgnacyjno- opiekuńcze, 

- ambulatoryjne lecznictwo specjalistyczne, 

- ratownictwo medyczne, 

- podstawowa opieka zdrowotna, 

- rehabilitacja medyczna.  

Następnie Prezes Zarządu przedstawił statystyki udziału pacjentów z gminy Bojanowo  

w latach 2015-2019 w: 

- ambulatoryjnej opiece specjalistycznej,  

- przyjęciach do zakładu opiekuńczo- leczniczego,  



4 

 

- hospitalizacji,  

- pogotowia oraz nocnej i świątecznej opiece zdrowotnej.  

Po przedstawieniu powyższych danych, Pan Paczkowski poinformował, że Szpital Powiatowy 

w Rawiczu realizuje nowy projekt pn. „Nadwaga i otyłość- choroby cywilizacyjne, które 

możesz pokonać”. Projekt skierowany jest do osób aktywnych zawodowo, kobiet w wieku 

45-59 i dla mężczyzn w wieku 45-64.  

Następnie Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Rawiczu dodał, że w 2019 roku 

zakupiono dwa systemy do kompresji klatki piersiowej Lucas. Koszt zakupu urządzeń to ok. 

120 tys. zł. Ze względu na brak bieżących środków finansowych, wysłano zaproszenie do 

współpracy do ok. 120 firm lokalnych. Na apel odpowiedziało 7 przedsiębiorstw.  

Na zakończenie Pan Tomasz Paczkowski poinformował, że zakończyły się prace budowlane 

związane z powstaniem nowoczesnego Bloku operacyjnego, Oddziału Anestezjologii  

i Intensywnej Terapii oraz szeregu poradni specjalistycznych. Inwestycja współfinansowana 

jest ze środków Unii Europejskiej w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego na lata 2014-2020. Wartość zadania wynosi ok. 12 mln. zł. Otwarcie obiektu 

planowane jest na 31 marca br.  

 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który zwrócił się z zapytaniem, jak szpital jest 

przygotowany w sytuacji pojawienia się koronawirusa?  

Odpowiadając Pan Tomasz Paczkowski wyjaśnił, że na chwilę obecną szpital nie miał takiego 

zgłoszenia. Koronawirus jest jednym z dwustu wirusów znanym, występującym na terenie 

całego świata. Aktualnie w czterdziestu siedmiu państwach zdiagnozowano przypadki 

koronawirusa- w kilkunastu państwach europejskich. Szpital Powiatowy w Rawiczu w swoich 

strukturach nie posiada Oddziału Zakaźnego i nie jest właściwy do leczenia pacjentów  

z takim schorzeniem. Naszym zadaniem jest zabezpieczenie takiego pacjenta i przesłanie go 

do oddziałów wyspecjalizowanych. W Polsce jest 27 oddziałów zakaźnych, które są 

przygotowywane do leczenia chorych. Schorzenie w swoich objawach przypomina grypę. 

Aktualnie wdrażamy wszystkie procedury, które są zalecane przez Głównego Inspektora 

Sanitarnego. Następnie Pan Tomasz Paczkowski zwrócił uwagę na zwiększoną liczbę osób, 

które bez objawów klinicznych, zgłaszają się do szpitali celem przebadania (zdrowe osoby 

ryzykują zakażeniem się schorzeniami, z którymi mają styczność). Występuje coraz większy 

problem z zakupem sprzętu jednorazowego (maseczki, odzież, kombinezony).  

 

Po udzielonej odpowiedzi, głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który zwrócił się  

z zapytaniem czy w związku z panującą sytuacją nie są zamykane oddziały?  

Na powyższe Pan Prezes Paczkowski poinformował, że oddziałów nie zamykamy.  

W najbliższym czasie jesteśmy jednak zmuszeni zawiesić działalność (od 3 do 8 marca) na 

oddziale pediatrycznym z powodu nieobecności jednego z lekarzy. Pokazuje to, jaki jest 

podstawowy problem w służbie zdrowia. W mojej ocenie nie są to finanse, ale brak kadry. 

Pan Tomasz Paczkowski poinformował, że niniejszego tematu nie chciałby kontynuować. 

Sytuacja jest dynamiczna.  

Następnie Pan Tomasz Woźniczka wyraził pozytywną opinię w kwestii ilości lekarzy  

i funkcjonowania oddziału wewnętrznego rawickiego szpitala.  

 

Więcej pytań nie było. O godzinie 10:05 Prezes Zarządu Tomasz Paczkowski opuszcza 

posiedzenie sesji. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Zdrowie”  

w Bojanowie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Dot. pkt. 7. Informacja o stanie bezrobocia w Gminie Bojanowo. 

 

Głos zabrał Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu- Pan Kazimierz Maciaszek, 

który poinformował, że w ostatnich latach sytuacja diametralnie się zmieniła: liczba 

bezrobotnych spada, z tym, że spadek ten jest coraz mniejszy. Stopa bezrobocia w powiecie 

na koniec 2014 roku wynosiła 9,3%, w 2019 roku- 3,8%. Na koniec 2019 roku stopa 

bezrobocia była niższa niż na koniec 2018 roku o 0,3 p.p. Poziom bezrobocia uzależniony jest 

od poziomu gospodarczego. Pan Kazimierz Maciaszek zwrócił uwagę, że w okresie wzrostu 

gospodarczego poziom bezrobocia spada. Odmienna sytuacja jest w okresie recesji- wówczas 

poziom bezrobocia rośnie, mimo że pojawia się problem demograficzny (z wieku 

produkcyjnego odchodzi więcej osób niż wchodzi w wiek produkcyjny).  

Następnie Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy poinformował, że w 2019 roku na 

instrumenty i usługi rynku pracy zostało wydatkowane 3 mln 740 tys. zł, z tego: 

- ze środków przyznanych w ramach algorytmu- 814,2 tys. zł, 

- ze środków rezerwy Ministra- 223,4 tys. zł,  

- ze środków uzyskanych na realizację projektów pozakonkursowych z EFS w ramach 

poddziałania 1.1.1 PO WER- 1.443,9 tys. zł, 

- ze środków uzyskanych na realizację projektów pozakonkursowych z EFS w ramach 

działania 6.1 WRPO- 921,3 tys. zł, 

- w ramach Krajowego Funduszu Szkoleniowego- 337,6 tys. zł. 

Ze środków pozyskanych z rezerwy Ministra, jedna osoba z gminy Bojanowo otrzymała 

środki na podjęcie działalności gospodarczej. W ramach programów współfinansowanych  

z EFS realizowano cztery projekty: 

- dwa projekty skierowane były dla osób młodych (do 29 roku życia), 

- dwa projekty skierowane były dla osób powyżej 29 roku życia.  

W ramach środków PFRON jedna osoba z gminy Bojanowo otrzymała środki na podjęcie 

działalności gospodarczej. Koszt realizacji działań z PFRON zamknął się kwotą 149,1 tys. zł. 

Ze środków nielimitowanych wypłacono 108,9 tys. zł dodatków aktywizacyjnych dla 165 

bezrobotnych z prawem do zasiłku, którzy z własnej inicjatywy podjęli zatrudnienie, w tym  

z gminny Bojanowo dla 28 osób. W ramach Krajowego Funduszu Szkoleniowego 

sfinansowano wydatki związane z doskonaleniem zawodowym pracodawców i pracobiorców. 

Tę formę wsparcia otrzymał jeden podmiot z gminy Bojanowo na jedną osobę.   

W dalszej kolejności Pan Kazimierz Maciaszek poinformował, że w 2019 roku 

zarejestrowano 1372 oświadczenia o powierzeniu zatrudnienia cudzoziemcom (głównie  

z Ukrainy, Białorusi i Gruzji), o 374 mniej niż w roku 2018. Ponadto złożono 100 wniosków 

o wydanie zezwoleń na pracę sezonową cudzoziemców, głównie z Ukrainy.  

 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. O godzinie 10:15 posiedzenie sesji opuszcza 

Pan Kazimierz Maciaszek. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę.  

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Bojanowo,  

 

 

O godzinie 10:21 wznowiono obrady. 
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Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią Ewelinę Zmuda. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2020 roku w sprawie programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bojanowo stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bojanowo,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Maciej Dubiel, który wyjaśnił, jakie są plany odnośnie terenów 

ujętych w projekcie uchwały.    

W dalszej kolejności Pan Błażej Mulczyński szczegółowo przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

oraz projekty dwóch uchwał w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2020 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Bojanowie w kwartale ulic: 17 Stycznia,  

ks. Pilawskiego, Piaskowa, Gołaszyńska  

 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie.  

Projekt uchwały został przedstawiony w poprzednim podpunkcie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 11 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Bojanowie ograniczonego ulicami: Kolejową, 

Dworcową, Kopernika, drogą gminną nr 819009P i linią kolejową E-59, 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że treść 

przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Projekt uchwały został omówiony w ppkt. b.   

 

W związku z tym, że pytań do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 
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Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2020 roku w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  

w Bojanowie ograniczonego ulicami: Kolejową, Dworcową, Kopernika, drogą gminną  

nr 816009P i linią kolejową E-59 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

 

Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. 

Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028, 

 

Podobnie, jak w poprzednim podpunkcie o głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak  

w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za 

podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 11 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028. Uchwałę podjęto jednogłośnie 11 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 lutego 2020 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2020-2028 stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Rawicz a Gminą Bojanowo w zakresie zasad finansowania opieki nad dziećmi  

w wieku do lat 3, 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Luizy 

Mikołajczyk o zabranie głosu w celu przedstawienia projektu uchwały.  
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Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Pan Jan Moryson zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto 11 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona 

Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła 

Woźniak, Tomasz Woźniczka.  

 

NIEOBECNI (4)  

Alina Broniarz, Renata Jagodzik, Sebastian Miekisz, Karolina Salamon. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 9. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Do pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 11. Wolne wnioski i informacje.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Jan Kubis, który w imieniu mieszkańców zwrócił się  

z prośbą, aby wprowadzić płatne parkingi na rynku. Następnie radny zapytał o ile wzrosły 

stawki podatku w 2020 roku w porównaniu do roku 2019?.   

 

Następnie Pan Tomasz Woźniczka zapytał czy gmina ma możliwość, aby nakazać 

właścicielom opustoszałych nieruchomości zabezpieczenia swoich posiadłości, gdyż gruz czy 

wystające pręty zagrażają przechodniom. Drugie pytanie dotyczyło posprzątania ścieżek 

rowerowych pod blokami w Gołaszynie. Trzecia kwestia, jaką poruszył radny dotyczyła 

braku koszy w niektórych miejscach na mieście.    

 

Ustosunkowując się do zapytań i wniosków radnych, głos zabrał Pan Burmistrz, który 

odnosząc się do wniosku radnego w sprawie wprowadzenia płatnych parkingów na rynku 

poinformował, że żaden z mieszkańców, ani przedsiębiorca prowadzący działalność na rynku 

nie wnioskował o wprowadzenie takiego parkingu. Niniejszy temat pozostawia na 

posiedzenie Komisji Stałych Rady, celem wypracowania stanowiska.  

W kwestii sprzątania ścieżek rowerowych, Pan Maciej Dubiel poinformował, że są one 

sukcesywnie sprzątane, ale ze względu na ograniczone kadry osobowe w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej- pracownicy nie są w stanie być wszędzie. Staramy 

się dotrzeć w każdą część miasta. Interweniujemy również na zgłoszenia.  
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W sprawie koszy na śmieci, Pan Burmistrz dodał, że w poprzedniej kadencji poustawiane 

były nowe kosze. Z różnych względów, szczególnie po weekendach- ulegały one zniszczeniu. 

Kosze, które są całkowicie zniszczone nie są ponownie montowane.  

Odnosząc się do zabezpieczenia opustoszałych nieruchomości, radny uzyskał odpowiedź, że 

interwencje następują na postawie zgłoszeń sąsiedzkich lub interweniujemy w Nadzorze 

Budowlanym-  po otrzymaniu bezpośredniej informacji. 

W kwestii wysokości stawek podatku, odpowiedzi udzieliła Pani Patrycja Kubiak.  

 

Po udzielonych odpowiedziach, głos zabrała Pani Ilona Pazoła- Szymańska, która zwróciła się 

z zapytaniem czy istnieje możliwość, aby na etapie tworzenia dokumentacji na modernizację 

chodnika na ulicy Powstańców Wielkopolskich wydzielić część chodnika przy Stadionie 

Miejskim im. Brunona Wawrzyniaka na parking dla rodziców odbierających i przywożących 

dzieci do Niepublicznego Przedszkola „Chatka Puchatka”?  

Ustosunkowując się do przedmówczyni, Pan Burmistrz poinformował, że w budżecie mamy 

zarezerwowane środki na opracowanie dokumentacji celem przebudowy chodnika na ulicy 

Powstańców Wielkopolskich. Planujemy również, aby część ulicy Powstańców 

Wielkopolskich i Sportowej zgłosić do rządowego programu „Funduszu Dróg 

Samorządowych”. Sugestie i uwagi postaramy się uwzględnić na etapie tworzenia 

dokumentacji.  

 

W dalszej kolejności Pan Burmistrz przedstawił informację odnośnie ogłoszonych 

przetargów:  

I. W dniu 25 lutego br. upłynął termin na składanie ofert na „Budowę oświetlenia  

ul. Piaskowa, Leśna i Gołaszyn”. Wpłynęło dziewięć ofert. Najniższą ofertę złożyła 

firma: „IPE” Grzegorz Pilarczyk Roszkówko, Gmina Witaszyce. Cena oferty wynosi 

77.603 zł. Najdroższa oferta wpłynęła od firmy MI-DAN Sp.zo.o. z Wrocławia na 

kwotę 176.926 zł.  

II. W dniu 27 lutego br. otwarto oferty na „Przebudowę drogi w Gołaszynie dz.  

nr 733/10”. Złożono osiem ofert. Najtańsza oferta została złożona przez F.U.H. 

Brukarstwo-HC Henryk Cieplik z Leszna. Cena oferty wynosi 103.872 zł. Najdroższą 

ofertę złożyła firma Magdalena Twarda MMZ z Sierakowa. Cena oferty wynosi 

131.831 zł.  

Na zakończenie Pan Maciej Dubiel dodał, że została podpisana umowa na „Budowę 

kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej ul. Kasztanowa dz. nr 523/24” z FU Stager 

Grzegorz Stachowiak Sarbinowo, Gmina Poniec. Cena zadania wynosi 64.204 zł. 

 

Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Kurpisz, który poinformował, że wpłynęła skarga od 

Prokuratora Rejonowego w Rawiczu na Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia  

31 marca 2003 roku w sprawie statutu sołectw. Szczegóły omówiła Pani Teresa 

Andrzejewska- radca prawny.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Wiesław Ceglarek, który poinformował, że obchody 

100- lecia Klubu TS „Ruch” Bojanowo odbędą się 27 czerwca br. Dla przypomnienia radny 

powiatowy dodał, że Klub został utworzony 1 maja 1920 roku i jest najstarszym klubem 

piłkarskim na terenie powiatu rawickiego i na 17 miejscu najstarszych klubów  

w Wielkopolsce. Na zakończenie Pan Ceglarek poinformował o możliwości składania 

pamiątek, dokumentów związanych z TS „Ruch” Bojanowo, z których powstanie wystawa. 

Po zakończeniu wystawy, przedłożone materiały będą podlegały zwrotowi.   
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Następnie głos zabrał Pan Maciej Jagodziński, który poinformował, że Starosta Rawicki 

powołał Zespół ds. reorganizacji Zespołu Szkół Przyrodniczo- Technicznych Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Bojanowie. Radny powiatowy zdementował pogłoski odnośnie 

zamykania szkoły, poinformował, że wręcz przeciwnie- będzie ona reorganizowana.  

 

Na zakończenie niniejszego punktu, Przewodniczący Rady dodał, że w następnym miesiącu 

posiedzenie Komisji Stałych Rady odbędzie się 25 marca, sesja 27 marca. Następnie Pan Jan 

Moryson przypomniał o szkoleniu organizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

w Poznaniu dla Komisji Rewizyjnej. 

 

Do pkt. 12. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XVII sesję o godzinie 1107. 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


